
Нермин Пурић 

1. Питање постављено Влади Унско-санског кантона:  

„Да ли је Влада анализирала појаву изузетно слабе наплате изречених новчаних 

казни за прекршаје у области саобраћаја која се креће у омјеру испод 40% у односу 

на изречене казне?“ 

2. Питање постављено Влади Федерације БиХ:  

„Какве правне посљедице по ФБиХ производи пресуда Европског суда за људска 

права у Стразбуру у предмету Ћеримовић и Муртић против БиХ? Има ли та 

пресуда рефлексију на власничку структуру у предузећу Агрокомерц д.д. Велика 

Кладуша, те да ли су тачне незваничне информације по којима Влада ФБиХ 

разрјешење проблема у овом предмету види у покретању стечаја?“ 
 


